
Protokoll fra årsmøte 2016

   Protokoll for årsmøte i Bydalen Vel i 2016
     Sted: Bryggeriet           Protokoll fra årsmøtet i Bydalen vel 27. mars 2017 med 20
betalende medlemmer tilstede            Styrets sammensetning:     
    -      Robert Antonsen – leder   
    -      Maria Brevik – kasserer   
    -      Marit Barvik – sekretær   
    -      Anita Nilsen – Styremedlem   
    -      Ann Kristin Bugdø-Petersen – styremedlem  

     Det har vært avholdt seks styremøter og to arbeidsmøter.           Medlemstall og kontingent  
  I 2016 hadde Bydalen Vel 88 betalende medlemmer. Kontingenten var på kr. 200 og den vil bli
holdt uendret i 2017. 
 
   
 
  
1) Godkjenning av innkallingen
 
  Innkallingen til årsmøtet ble godkjent.
 
   
 
  
2) Valg av møteleder
 
  Robert Antonsen ble valgt til møteleder.
 
   
 
  
3) Valg av referent
 
  Sekretær Marit Barvik ble valgt til referent. 
 
   
 
  
4) Valg av to personer til å underskrive protokollen
 
  Henning Fog og Ulf Morten Davidsen ble valgt.
 
   
 
  
5) Valg av tellekorps
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  Det ble ikke valgt noen tellekorps da det ikke var noen saker å stemme over. 
 
   
 
  
6) Årsmelding
 
  Robert Antonsen leste årsberetningen og den ble godkjent.
 
   
 
  
7) Regnskap for 2016 ble gjennomgått og godkjent. 
 
  Revisor for regnskapet 2016 er Trine Gylvik.
 
   
 
  
8) Valg av styre
 
  
    -      Maria Brevik – fortsetter   
    -      Anita Nilsen – fortsetter   
    -      Hanne Utne – ny   
    -      Karianne Fog – ny   
    -      Petter Espedahl Hohmann – ny   
    -      Egil Sekkelsten – ny   
    -      Thor Andersen – ny  

     Styret vil bestå av fem medlemmer og to varamedlemmer og styret konstituerer seg selv.      
 
  
9) Valgkomite
 
  Robert Antonsen, Ann Kristin Bugdø-Petersen og Marit Barvik
 
   
 
  
10) Valg av komitemedlemmer
 
  Det ble ikke gjort noen endringer i sammensetning av komiteene.
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11) Innkomne forslag
 
  Det er ikke kommet inn noen forslag til styret.
 
   
 
  
12) Evnt.
 
  Under eventuelt informerte Robert Antonsen at tennisklubben ønsker å avhende
tenninsbanen/deler av tennisbanen. Ti kvadratmeter av tennisbanen eies av tennisklubben. Det
nye styret må følge med på utviklingen i denne saken. 
 
   
 
  Robert orienterte også om garasjesalgsdagen 23. april, der det vil være mulig å kjøpe og selge
«lopper» fra kl. 11.00 på Bryggeriet, men det forutsetter at bydalsboere stiller opp både som
selgere og kjøpere. Det er viktig med god markedsføring her. 
 
   
 
  Ann Kristin informerte om at Kirkens bymisjon er engasjert for å rydde opp i begge
inngangspartiene i Bydalen og at hun har gjort en avtale med dem om befaring. 
 
   
 
   
 
  
Fredrikstad, 6. april 2017
 
   
 
  
Marit Barvik
 
  
Referent
 
   
 
   
 
  Henning Fog
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/ 
Ulf Morten Davidsen
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